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URZĄD GMINY

Wpłynęło dnia

Nr..
Ilość załączników

RAB/a GM’«NV Ustronie Morskie

Wpłynęło dnia..— ■

Nr.___ _____ _ —

Pani Bernadeta Borkowska

Wójt Gminy Ustronie Morskie 

za pośrednictwem

(podpis)

Pana Krzysztofa Grzywnowicza

Przewodniczącego Rady

Gminy Ustronie Morskie

INTERPELACJA

Zgodnie z art. 24 ust. 3 i 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2020 r. poz. 713) zapytania w spr. pozyskiwania drewna na terenie gminy Ustronie Morskie

Szanowna Pani Wójt,

W nawiązaniu do dyskusji jaka wywiązała się na jednej z ostatnich komisji i Sesji Rady 

Gminy w temacie kryzysu energetycznego i pozyskiwania drewna z terenów gminy Ustronie 

Morskie udałem się w okolice zejścia nad morze nr 17.

Podczas wizji lokalnej stwierdziłem duże ilości wiatrołomów, wywrotów i drzew suchych -  w 

mojej ocenie nawet kilkaset metrów -  które zalegają na terenie od kilku a nawet kilkunastu 

lat.

Temat kryzysu energetycznego jest znany już od dłuższego czasu a zapotrzebowanie na 

materiał opałowy ogromny oraz, że działania w celu jego pozyskania powinny być bardziej. 

Zintensyfikowane.

Dokumentacja fotograficzna w załączeniu. Nadmienię, że dokumentacja fotograficzna nie 

jest kompletna, gdyż nie byłem w stanie do wszystkich miejsc dotrzeć.

W związku w powyższym, proszę o udzieleni odpowiedzi na poniższe pytania:

1. Czy na działkach o nr 1080/3 i 1080/5 obr. Ustronie Morskie, w okolicach zejścia nad



morze oraz innych należących w tym rejonie do Gminy, była przeprowadzona 

inwentaryzacja drzew wiatrołomów i wywrotów ? Jeżeli tak to proszę podać w jakim 

okresie oraz ile metrów drewna zostało zinwentaryzowanych ?

2. Ile zostało złożonych podań, oczekujących na zakup drewna w naszej gminie do dnia 

złożenia zapytań ?

3. Jaki termin wpływu ma najwcześniej złożone podanie na zakup drewna z 

oczekujących na realizację ?

4. Jaki działania Dyrektor GOSiR-u podjął w celu pozyskania drewna z terenów 

wymienionych w pkt 1 ?

5. Jeżeli działania wynikające z pkt 4 wymagały jakiejkolwiek korespondencji pisemnej, 

proszę o jej kopię ?

6. Czy Dyrektor GOSiR ww drewno będzie pozyskiwał własnymi środkami i siłami czy 

ma inny pomysł na jego pozyskanie ?

























Z poważaniem

Andrzej Staszak


